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Numer protokołu 
– pisma i data. 

Samorządy Osiedlowe. 
Treść wniosku. 

Referat 
Odpowiedzialny za 

realizację  

Sposób realizacji 

1 2 3 4 5 
1. Rada Osiedla 

„Traugutta” 
28.01.2005r. 

Wnioskujemy o przyznanie środków 
finansowych w ramach „Dni 
Ostrołęki” w kwocie 3000 zł z 
przeznaczeniem na zorganizowanie 
festynu dla dzieci i młodzieży na 
osiedlu „Traugutta”.  

Wydział Oświaty, 
Kultury, Sportu i 

Turystyki 

W ramach obchodów „Dni Ostrołęki” Rada Osiedla „Traugutta” otrzymała  
2000 zł.  

2. Rada Osiedla 
„Łęczysk” 

25.01.2005r. 

Budowa ulicy Kmicica Wydział Inwestycji i 
Dróg 

W 2004 roku mieszkańcy ulicy Kmicica powołali Społeczny Komitet Budowy 
ulicy Kmicica i wystąpili z wnioskiem o jej budowę w ramach inwestycji 
wspólnej mieszkańców i miasta. Na 2005 rok w budżecie miasta na zadanie 
„budowa infrastruktury technicznej przy udziale mieszkańców” zaplanowano 
środki miasta w wysokości 800 tys. zł. W ramach tego zadania w roku bieżącym 
przewiduje się z dofinansowaniem mieszkańców, wykonanie m.in. ulicy 
Kmicica i odcinka ulicy Nowomiejskiej.  

3. Rada Osiedla 
„Łęczysk” 

25.01.2005r. 

Budowa ulicy Gospodarczej. 

4. Rada Osiedla 
„Łęczysk” 

25.01.2005r. 

Budowa ulicy Zawiszy Czarnego. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Budowa ulicy Gospodarczej oraz ulicy Zawiszy Czarnego, z racji ich znaczenia 
w układzie komunikacyjnym miasta, możliwa jest w ramach inwestycji 
wspólnych tak jak budowa ulicy Kmicica. 

5. Rada Osiedla 
„Łęczysk” 

25.01.2005r. 

Wyasfaltowanie zatok parkingowych 
przed blokiem 3/5 przy ulicy Łęczysk. 

6. Rada Osiedla 
„Łęczysk” 

25.01.2005r. 

Naprawa nawierzchni skrzyżowania 
ulic: Chopina, Łęczysk, Pstrowskiego. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Wykonanie warstwy bitumicznej na zatoce postojowej łącznie z remontem 
nawierzchni skrzyżowania ulic Łęczysk, Pstrowskiego i Chopina zostanie 
zrealizowana w ramach bieżącego utrzymania dróg w terminie do 15 czerwca br. 

7. Rada Osiedla 
„Łęczysk” 

25.01.2005r. 

Budowa ściany oporowej do tenisa 
ziemnego w okolicy placu zabaw przy 
ulicy Łęczysk. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Budowa ściany oporowej do tenisa ziemnego w okolicy placu zabaw przy ulicy 
Łęczysk nie jest możliwa do realizacji w 2005 roku, ponieważ nie ma na to 
zaplanowanych środków w budżecie miasta.  

8. Rada Osiedla 
„Łęczysk” 

25.01.2005r. 

Zagospodarowanie skweru przy ulicy 
Sobieskiego, przed sklepem „Amis”. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Teren przy ulicy Sobieskiego, przy sklepie „Amis” zagospodarowany został 
wiosną br. zgodnie z ustaleniami przyjętymi na spotkaniu z Zarządem Osiedla w 
terenie w dniu 14 lipca 2004 roku i potwierdzonymi w piśmie Nr GKOŚ 7070-
21/04 z dnia 15.07.2004r.  



9. Rada Osiedla 
„Łęczysk” 

25.01.2005r. 

Naprawa odcinka ulicy Łęczysk przy 
placu zabaw. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Naprawa znacznych zadoleń występujących w istniejącej nawierzchni z polbruku 
na odcinku ul. Łęczysk od skrzyżowania z ulicą Sobieskiego do ulicy 
Czarneckiego zostanie wykonana przez Zakład Obsługi Oświaty i Aktywnego 
Zwalczania Bezrobocia do końca czerwca br.  

10. Rada Osiedla 
„Łęczysk” 

25.01.2005r. 

Termomodernizacja budynku Szkoły 
Podstawowej Nr 6 przy ulicy 
Sienkiewicza. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

W bieżącym roku Miasto zamierza wykonać termomodernizację obiektu Szkoły 
Podstawowej Nr 1. W związku z powyższym złożyło w ubiegłym roku wniosek 
wstępny o pożyczkę z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Warszawie. Wg. Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
Miasta Ostrołęki na lata 2005-2009 wykonanie termomodernizacji budynku 
Szkoły Podstawowej Nr 6 jest przewidziane w 2006 roku.   

11. Rada Osiedla 
„Łęczysk” 

25.01.2005r. 

Wymiana instalacji centralnego 
ogrzewania w Szkole Podstawowej Nr 
6. 

Wydział Oświaty, 
Kultury, Sportu i 

Turystyki 

Zgodnie z informacją Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 6 w Ostrołęce wymiana 
centralnego ogrzewania nie jest najważniejsza z potrzeb szkoły. W szkole 
istnieje nowy węzeł cieplny. Nie występują żadne awarie systemu grzewczego. 
Obecnie najważniejsze potrzeby to: remont łazienek, stołówki szkolnej i 
korytarzy. 

12. Rada Osiedla 
„Łęczysk” 

25.01.2005r. 

Instalacja kamery wizyjnej w obrębie 
Szkoły Podstawowej Nr 6.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Instalacja kamery w obrębie Szkoły Podstawowej Nr 6 w ramach prowadzonej 
inwestycji „Monitoring wizyjny miasta Ostrołęki”, w latach 2004-2005 nie jest 
możliwa. Powyższe może być rozważane w 2006 roku po zapewnieniu środków 
finansowych.  

13. Rada Osiedla 
„Łęczysk” 

25.01.2005r. 

Podjęcie działań wspierających 
petycję mieszkańców ulicy 
Skrzetuskiego w sprawie zmiany 
lokalizacji budynków socjalnych tzw. 
„Pekinu”. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Miasto Ostrołęka od kilku lat czyni starania mające na celu wybudowanie 
budynków socjalnych. Wszelkie propozycje lokalizacyjne spotykają się z dużym 
oporem mieszkańców. Działania w tym zakresie będą nadal prowadzone.  

14. Rada Osiedla 
„Łęczysk” 

25.01.2005r. 

Stworzenie możliwości podłączenia 
mieszkańców ulicy Łęczysk od ulicy 
Zyndrama do ulicy Łęczysk Nr 112 do 
miejskiej sieci sanitarnej. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Istniejąca kanalizacja sanitarna w ulicy Łęczysk kończy się na wysokości ulicy 
Zyndrama. Z uwagi na płytkie posadowienie sieci sanitarnej w ulicy Łęczysk 
(ostatnia studnia posadowiona jest na głębokości ok. 1,3 m) obecnie nie ma 
możliwości podłączenia mieszkańców ulicy Łęczysk od ulicy Zyndrama do ulicy 
Łęczysk nr 112. W związku z planowaną budowa dalszej części ulicy Łęczysk w 
trakcie jest ogłoszony przetarg nieograniczony na opracowanie koncepcji 
projektowej ulicy Łęczysk do granic miasta oraz na opracowanie kompletnej 
dokumentacji projektowej i kosztorysowej na budowę ulicy Łęczysk do posesji 
nr 112 wraz z brakującymi sieciami, w tym kanalizacji sanitarnej. 



15. Rada Osiedla  
„Leśne” 

7.02.2005r. 

W związku z tym, że w br. będzie 
wykonywana kanalizacja deszczowa 
ulicy Ogródkowej, Rada Osiedla 
zwraca się z prośbą o utwardzenie 
tłuczniem lub gruzobetonem ulicy 
Jarzębinowej na odcinku ul. Leśna w 
kierunku rzeki Omulew, ponieważ 
ulica Jarzębinowa przejmuje cały 
ciężar ruchu kołowego z tej części 
Osiedla.  

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Opracowany projekt budowlano – wykonawczy przewiduje wykonanie 
nawierzchni z betonu asfaltowego w dwóch warstwach tj. warstwa wiążąca 
grubości 4 cm oraz warstwa ścieralna grubości 4 cm. Nawierzchnia z kostki 
brukowej została zaprojektowana na chodnikach oraz wjazdach do posesji.  
W sezonie 2005r. o ile będą podjęte prace związane z budową kanalizacji 
deszczowej i nawierzchni jezdni w ulicy Ogródkowej zostanie utwardzona 
gruzobetonem nawierzchnia w ulicy Jarzębinowej. 
Materiał będzie pozyskany sukcesywnie z rozbiórki istniejącej, utwardzonej w 
2000 roku nawierzchni ulicy Ogródkowej, odcinka od ulicy Leśnej do ulicy 
Bukowej.  

16. Rada Osiedla  
„Stacja” 

23.02.2005r. 

Wprowadzenie ulicy Lenartowicza do 
WPI z podaniem realnego okresu jej 
budowy. Jest to droga żwirowa 
wyposażona we wszystkie media tj. 
kanalizacja sanitarna, wodociąg, 
kanalizacja deszczowa oraz gazociąg. 
Mieszkańcy partycypowali w kosztach 
jej budowy. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Wieloletni Plan Inwestycyjny w roku budżetowym aktualizowany jest 
dwukrotnie. Opracowano kartę inwestycji. Rozpatrzenie wniosku odnośnie 
wprowadzenia budowy tej ulicy do WPI nastąpi w II półroczu br. Aktualizacja 
WPI na lata 2005-2009 przewidziana jest do przedstawienia na Sesji Rady 
Miejskiej w dniu 29 września 2005 roku. 

17. Rada Osiedla  
„Stacja” 

23.02.2005r. 

Proszę o oświetlenie ulicy dojazdowej 
od ulicy Żeromskiego do budynku 
Plac Dworcowy 5 oraz poprawę jej 
nawierzchni.  

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

 
Wydział Gospodarki 

Komunalnej i 
Ochrony Środowiska 

Remont cząstkowy przedmiotowej nawierzchni będzie wykonany w sezonie br. 
przez Zakład Obsługi Oświaty i Aktywnego Zwalczania Bezrobocia. 
Sprawa ponownego uruchomienia oświetlenia, po wydzieleniu obwodu i 
przywróceniu jego sprawności technicznej, będzie realizowana równolegle z 
adaptacją budynku Plac Dworcowy 5 przewidywaną w br. 

18. Rada Osiedla  
„Stacja” 

23.02.2005r. 

Zwracamy się z prośbą o przyznanie 
środków finansowych na „Dni 
Ostrołęki”  z budżetu miasta w kwocie 
ok. 3500 zł 

Wydział Oświaty 
Kultury Sportu i 

Turystyki 

W ramach obchodów „Dni Ostrołęki” Rada Osiedla „Stacja” otrzymała  
2500 zł. 

19. Rada Osiedla 
„Traugutta” 
24.02.2005r.  

Wykonanie remontów cząstkowych 
zniszczonej miejscami zapadniętej 
powierzchni jezdni ul. Walecznych na 
odcinku od ul. Czeczotki do ul. 
Podchorążych. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

W ramach bieżącego utrzymania dróg w sezonie 2005 roku istnieje możliwość 
wykonania remontów cząstkowych odkształconej nawierzchni jezdni w ulicy 
Walecznych przez Zakład Obsługi Oświaty i Aktywnego Zwalczania Bezrobocia 
w Ostrołęce. 

20. Rada Osiedla 
„Traugutta” 
24.02.2005r.  

Wykonanie utwardzenia powierzchni 
gruntowej destruktem na brakującym 
odcinku ul. Dolnej w kierunku ul. 
Kurpiowskiej. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Utwardzenie destruktem odcinka nawierzchni ulicy Dolnej zostanie wykonane 
wiosną br. na podstawie obowiązującej umowy na bieżące utrzymanie dróg o 
nawierzchniach gruntowych na terenie miasta. 



21. Rada Osiedla 
„Traugutta” 
24.02.2005r.  

Wyremontowanie i wykonanie 
warstwy asfaltowej na dojazdach do 
bram posesji wzdłuż ul. 22 Lipca na 
odcinku chodnika wykonanego w 
ubiegłym roku i odcinka do ul. 
Kurpiowskiej. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

Sprawa asfaltowania nawierzchni zjazdów w ciągu ulicy 22 Lipca będzie 
rozpatrzona w br. przy ustalaniu remontów nawierzchni bitumicznych ulic w 
ramach bieżącego utrzymania na terenie miasta. 

22. Rada Osiedla 
„Traugutta” 
24.02.2005r.  

Ustawienie krawężnika na łuku 
skrzyżowania ul. Fornalskiej z ul. 22 
Lipca w celu zabezpieczenia najazdów 
na chodnik. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

W ramach bieżącego utrzymania dróg w sezonie 2005 roku istnieje możliwość 
ustawienia krawężnika na łuku ulicy Fornalskiej przez Zakład Obsługi Oświaty i 
Aktywnego Zwalczania Bezrobocia w Ostrołęce. 

23. Rada Osiedla 
„Dzieci Polskich” 

10.03.2005r. 

Zwracamy się z prośbą o przyznanie 
środków finansowych w wys. 6500 zł 
na zorganizowanie festynu z okazji 
obchodów „Dni Ostrołęki” 

Wydział Oświaty 
Kultury Sportu i 

Turystyki 

W ramach obchodów „Dni Ostrołęki” Rada Osiedla „Dzieci Polskich” otrzymała  
4500 zł. 

24. Rada Osiedla 
„Parkowe” 

14.03.2005r. 

Wniosek o naprawę uszkodzonych i 
nie świecących lamp w Parku 
Miejskim oraz przycięcie gałęzi i 
usunięcie uschłych drzew 
stwarzających zagrożenie dla 
mieszkańców. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Uszkodzone lampy w parku Miejskim będą sukcesywnie wymieniane przez 
Rejon Energetyczny w br. W kwietniu  dokonano wraz z przedstawicielami Rady 
Osiedla, komisyjnej oceny zdrowotności drzew w Parku Miejskim i 
zakwalifikowania suchych drzew i konarów do wycięcia, które będzie 
realizowane sukcesywnie w I półroczu 2005 roku. 

25. Rada Osiedla 
„Parkowe” 

14.03.2005r. 

Istnieje pilna potrzeba modernizacji 
części instalacji oświetlenia w Parku. 
Miejsca nie oświetlone stwarzają 
szczególne zagrożenie w godzinach 
nocnych dla mieszkańców 
korzystających z ciągów pieszych w 
Parku Miejskim. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

W kwietniu 2005r. pracownicy WGKOŚ UM, wspólnie z przedstawicielami 
Rady Osiedla, dokonali wizji lokalnej i ustaleń, które miejsca należy doświetlić. 
Termin realizacji jest uzależniony od ilości lamp, możliwości technicznych i 
finansowych w tym zakresie. 

26. Rada Osiedla 
„Parkowe” 

14.03.2005r. 

Prośba o zainstalowanie lampy 
oświetleniowej na ul. Sygietyńskiego 
od strony Parku (skrzyżowanie 
Sygietyńskiego 1 i Papierniczej). 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i 

Ochrony Środowiska 

Punkt świetlny na skrzyżowaniu ulic: Sygietyńskiego i Papierniczej został 
zainstalowany.  



27. Rada Osiedla 
„Centrum” 

21.03.2005r. 

Rada Osiedla „Centrum” zwraca się z 
prośbą o wybudowanie na stałe sceny 
wraz z zadaszeniem w okolicach 
szkoły Nr 10. 

Wydział Inwestycji i 
Dróg 

W budżecie miasta na br. nie zostały zabezpieczone środki finansowe na to 
zadanie. Miasto może zrealizować tę inwestycję przy wsparciu finansowym 
Spółdzielni Mieszkaniowej „Centrum” i sponsorów.  
Podjęte zostały rozmowy z Spółdzielnią Mieszkaniową uzyskaliśmy zgodę na 
budowę sceny przy ul. Berlinga na gruncie spółdzielni oraz zobowiązanie do 
współfinansowania kosztów związanych z opracowaniem dokumentacji 
technicznej. Miasto zapewni nadzór budowlany a także będzie czyniło starania w 
celu pozyskania wykonawcy budowy sceny w ramach sponsoringu. 

 


